

Date: 16th January, 2024.

**Subject: Annual Sports Day 2023-24.
Grades 5 to 12.**

Dear Parents,

Crown Private School is delighted to announce the dates for the **Annual Sports Day 2023-24** from **08:00 am-12:30 pm** for **Grades 5 to 12** as follows:

Grade	Day and Date	Venue	Event
Grade 5 to 12	15 th to 17 th January 2024	Al Hamidiya Sports Park	Prelims
Grade 5 to 12	Thursday, 18 th January 2024	Al Hamidiya Sports Park	Sports day

❖ **Please note the following details:**

- The Sports Day will include an opening ceremony, exciting games, and gaming stations.
- **Regular school timings apply.** There will be no change in arrival or dispersal timings.
- Students need to come **neatly dressed in their school PE uniform pant and a t-shirt which is of the same colour as the house colour they have been nominated to represent.**
- Kindly pack a healthy lunch with at least 2 liters of water as well as a cap, sunscreen and a face towel.
- If you have any further questions, please do not hesitate to get in touch with your ward's **Sport's teacher** on **iCampus**.

We hope to make this sports day a fun filled and memorable day for our students and as always, we look forward to your continuous support and cooperation.

Best Regards,

Dr. Kishor Pillai

**Dr. Kishor Pillai
Director / Principal**

الموضوع: اليوم الرياضي السنوي للعام 2023-24 للصفوف من الخامس وحتى الثاني عشر.

أولياء الأمور الأعزاء:

يسر مدرسة كراون الخاصة أن تعلن عن تنظيم اليوم الرياضي السنوي للعام 2023-24 للصفوف من الخامس وحتى الصف الثاني عشر من الساعة 08:00 صباحاً وحتى الساعة 12:30 ظهراً على النحو التالي:

الصفوف	اليوم و التاريخ	المكان	النشاط
الصف 5-12 بنين /بنات	من 15-17 يناير 2024	الحديقة الرياضية في الحميدية	التصفيات النهائية
الصف 5-12 بنين /بنات	الخميس 18 يناير 2024	الحديقة الرياضية في الحميدية	النهائيات

نرجو منكم مراعاة ما يلي:

- < سيتضمن اليوم الرياضي حفل افتتاح ومحطات رياضية وألعاب.
- < لا يوجد أي تغيير على مواعيد حضور وانصراف الطلبة.
- < الرجاء ارتداء قمصان " تي شيرت " تتوافق مع لون الفريق الخاص بكل طالب/طالبة.(لقد تم مشاركة تفاصيل الفرق على تطبيق المدرسة).
- < يرجى إحضار وجبة غذاء صحية مع ما لا يقل عن لترين من الماء وقبعة للحماية من الشمس و منديل / منشفة للوجه.
- < للمزيد من المعلومات والاستفسارات يمكنكم التواصل مع معلم التربية الرياضية لكل مرحلة على تطبيق المدرسة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا .